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POLÍTICA CALDES DE MALAVELLA - 
6 abril 2019 2.00 h

ANNA BELÉN LÓPEZ  CANDIDATA DEL PSC A CALDES DE
MALAVELLA

“Hi ha dues Caldes
molt diferents”

 “És prioritari desencallar, per la quantitat de
gent que afecta, la recepció de les
urbanitzacions”



“Hi ha dues Caldes molt diferents” Arxiu.
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Ana Belén López encapçala per primer cop la
llista del PSC a Caldes de Malavella, després
d’haver entrat com a regidora a l’oposició a
l’Ajuntament el gener del 2018.

URE COMAS - CALDES DE MALAVELLA

Funcionària de l’administració local des de fa 13
anys, ha estat en moviments socials i va ser
alliberada sindical de CCOO.

Quines són les seves expectatives amb vista a
les eleccions?
Nosaltres sortim a guanyar, tenim l’expectativa
que creiem que podem guanyar, que hi ha un
descontentament a la població de Caldes i
treballem i lluitem amb els números per intentar
guanyar.

Aquest descontentament, en què es basa?
És molt divers. A la gent del centre del poble, per
exemple, hi ha el tema del comerç o de com està
la situació en aquests moments per trobar feina
a Caldes, que a les empreses els està costant
molt remuntar, i també hi ha la gent de les mal
anomenades urbanitzacions, que se senten
completament oblidats de l’Ajuntament.

Quina valoració fa d’aquest mandat que ara
s’acaba?
És un mandat típic de qualsevol majoria
absoluta. És a dir, han fet el programa que ells
portaven, ens han avisat una setmana abans
d’anar al ple de moltes coses; a vegades, quan hi
ha ple extraordinari, ens n’hem assabentat
abans per les xarxes que per les comunicacions
als regidors, cosa pròpia d’un equip de govern
que té majoria absoluta i que no creu en el
consens.

Aquests anys s’han fet moltes obres a Caldes i
s’ha criticat que hi ha hagut una mala
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plani�cació.
Sí, hi ha hagut una mala planificació. Hi ha
moltes, moltíssimes inversions que no s’han
portat a terme. Jo crec que el que no s’ha fet és
prioritzar, que no s’ha tingut una idea global de
Caldes, de cap on hem d’anar com a poble.

Hi ha algun projecte que no s’hagi dut a terme
i que considera que hauria de ser prioritari?
Crec que és prioritari desencallar, per la
quantitat de la població de Caldes a què afecta,
la recepció de les urbanitzacions. Ara mateix, de
les vuit urbanitzacions que hi ha a Caldes, n’hi
ha dues de recepcionades i l’altre dia
m’informaven que n’hi ha una que potser no està
acabada de recepcionar, que encara faltava
algun tràmit. La gent vol acabar aquest procés,
que en algun cas és agònic, perquè fa anys que
dura. I això ho ha de liderar l’Ajuntament, s’ha
de posar al capdavant i parlar amb cadascun dels
parcel·listes i també amb les juntes de
compensació i les associacions de veïns. Qui ha
de liderar-ho és l’Ajuntament, i aquí crec que ha
fallat l’equip de govern, no ha estat a l’altura.

En temes de polítiques socials, com veu
Caldes?
Doncs dient que tenim un pis o do
s en la borsa d’habitatge això ja defineix la resta.
A Caldes no estem treballant per les polítiques
socials, jo crec que no tenim clara la idea del que
volem de Caldes. Crec que estem expulsant els
nostres joves perquè no tenim pisos assequibles.
Vivim en un lloc situat estratègicament, molt a
prop de grans ciutats, i que donen llocs de feina
importants, però no podem viure a Caldes
perquè no hi ha pisos assequibles.

El seu programa se centra en...?
Nosaltres en el nostre programa el que fem és
estar centrats en les persones. Pensem que
realment no hi pot haver ciutadans de primera i
de segona, que encara hi ha gent que no pot
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beure aigua de l’aixeta o fer servir aigua gairebé
ni per rentar. Són coses que xoquen molt, hi ha
dues Caldes molt diferents, els que tenen les
necessitats d’una banda cobertes i els que no, i
s’ha governat per a uns i no per a tothom.

Creu que el PSC pot esgarrapar algun vot dels
votants de la PIC? 
La PIC era un grup heterogeni centrat en les
polítiques municipals. El PSC és un partit
municipalista i la nostra llista en concret
engloba un gran grup de persones independents
que volen treballar pel futur de Caldes. Sí,
creiem que moltes persones es poden veure
identificades amb el nostre projecte de poble.
Les polítiques supramunicipals ens preocupen
en allò que ens afecta com a poble i trucarem a
totes les portes que calguin perquè hi hagi més
inversió i s’avanci en tots els projectes que estan
estancats, com ara l’institut o la rotonda d’accés
al Llac del Cigne, els serveis sanitaris...
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